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Herlev  
 Kommune 

 

Kildegårdskolen 
Telefon 

 44 52 55 50 

 44 52 56 00 

 

 

 

 

 

Kildegårdskolens - Skolebestyrelsesmøde  

 

Mødeindkaldelse Dato: 12. december Tid: 17:00-20:00 

Mødested, afd.  vest 

Forplejning Maria 

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Janne Petersson, 
Niels Egebjerg, Maria Jakobsen, Pia Larsen, Rune Barslund, Mathias Agtbøl, Mille 
Birkebæk 

Kommunalbestyrelsens 
repræsentant 

Hanne Bjørn  

Tilstede  
Marie Topp, Lisbeth Hædersdal, Camilla Tvernø, Knud Frederiksen, Pia Larsen, Rune 
Barslund, Mathias Agtbøl, Mille Birkebæk 

Afbud Knud, Niels, Maria, Janne 

Ikke meldt afbud  

Referent  Jonas Skjødt/Persheng Jamour 

Ordstyrer Rune  

Indbudte  Flemming Sørensen, Vicerektor Next Ballerup 

 

Dagsorden 
1. Kl. 17:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af mødeleder og ordstyrer 2 

2. Kl. 17.05 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 2 

3. Kl. 17:05 Meddelelser 2 

4. Kl. 17:45 Rettighedsrådet 2 

5. Kl. 18:00 Samarbejde med ungdomsuddannelser 2 

6. Kl. 18:45 Proces for princip for klassedannelse 3 

7. Kl. 19:45 Indkomne forslag 3 

8. Kl. 19:50 Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 3 

9. Kl. 19:55 Næste møde d. 17. januar 2024 inkl. nytårskur 4 

10. Evt. 4 
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1. Kl. 17:00 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af 
mødeleder og ordstyrer 

 

Referat:Godkendt.  

 

2. Kl. 17.05 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 

 

- Camilla og Lisbeth( Video)  

- Lisbeth(opsummere aktioner) 

  

3. Kl. 17:05 Meddelelser 
 

Elevråd:   

Øst: 

6.årgang på øst vil gerne vide, hvorfor de ikke må have ‘’hætte’’ og kasket på.  

 

Udskoling: 

-Netto regler er til diskussion. Der var forslag om at dele dage op, så de forskellige årgange havde forskellige dage, de 
kunne gå i Netto, men der var ikke opbakning til i elevrådet.  

 

 

Medarbejderrepræsentanter 

- Der er julestemning og vi glæder os til jul. :-)  

 

Ledelse 

● Skoleudviklingssamtale med forvaltningen. God oplevelse og gode drøftelser 
● Julen nærmer sig: Lucia i morgen onsdag 13/12 og julefester indskoling øst og vest, samt ledelsens julebanko 
● Sammen om skolen projekt i 9.u fortsættes med to dage om ugen kl 8.30 
● Legepladsen er klar til brug efter jul.   

 

Bestyrelsesformand 

- God skoleudviklingssamtale og godt at høre ledelsesgruppen, der var en god dialog.  
- Refleksion: Der er mange børnesager og det tager noget af tiden for lederne.  

- Parkeringsforholdene og måden man afleverer sit barn på parkeringspladsen på vest: Der bliver svinget med 
bildøren og kan være farligt for de cyklende børn.  

- Evaluering af kommunikationsprincipper via aula- kalender og opslag - opfølgning på næste møde 
- Skolebestyrelsesmøde i februar er lagt ind samtidigt med skolerådet derfor flytter vi skolebestyrelsen.  

 

Skoleråd:  

- Lisbeth er suppleant den 8. februar.  
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Sammen om Skolen 

- Nyt møde på torsdag den 14. december.  

 

Andet 

 

 

4. Kl. 17:45 Rettighedsrådet 
 

Ansvarlig: Mathias og Mille   

 

Formål: 
Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet. 
Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her.  

 

Bilag:  

 

Referat: 

Rettighedsrådet har på seneste møde talt om: 

- Hvordan kan vi give børn flere ideer til at lege i frikvartererne . En af lærerne kom med ideer til gamle lege.  
- Godt i gang med ‘’rettighedsvæggen’’ og noget af det skal hænges op. Nogle af teksterne er blevet forenklet 

for at alle kan forstå dem.  
- Der kommer post i postkassen på øst, men ikke alle ønsker er mulige at opfylde. (f. eks vandrutsjebane i 

svømmehallen)  

 

5. Kl. 18:00 Samarbejde med ungdomsuddannelser 
 

Ansvarlig: Marie, Jonas, Flemming 

 

Baggrund:  

Vicerektor fra NEXT Baltorp Business Gymnasium i Ballerup har henvendt sig til bestyrelsen med en forespørgsel om at 
deltage i skolebestyrelsens møde(r). Motivationen er særlig at skabe et tæt samarbejde mellem folkeskole og 
ungdomsuddannelse, da det bidrager til at skabe en stærkere og mere sammenhængende uddannelsesstruktur i 
lokalsamfundet.  

 

Formål: 
Formålet med punktet er at få opstartet en drøftelse af potentialet ved tæt samarbejde med ungdomsuddannelserne i 
lokalområdet.  
 
Skolebestyrelsen: 

- præsenteres for et kort oplæg fra vicerektor Flemming Sørensen om potentialer og ønsker for samarbejde 
med Kildegårdskolen 

- Præsenteres kort for eksisterende samarbejder med ungdomsuddannelser (Jonas) 
- Drøfter og tager stilling til, hvilke handlinger bestyrelsen ønsker at igangsætte på baggrund af oplæggene  

 

Referat: 
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Vicerektor orienterede om Gymnasiet og deres fokus. 

Kildegårdskolens eksisterende samarbejde med ungdomsuddannelser: 

● 5 dage med introduktionskurser på ungdomsuddannelser (Skills dag på EUD, 2 dage på forskellige EUD 
uddannelser, 2 dage på 2 forskellige gymnasiale uddannelser). 

● Obligatorisk brobygning i 10. kl. 5 dage på forskellige ungdomsuddannelser 
● Frivillig brobygning i 9.kl. 
● Skills-karavanen – om erhvervsuddannelser 
● Uddannelsesaften om gymnasiale uddannelser – afholdt på Herlev Gymnasium 
● Uddannelsesaften om erhvervsuddannelser på TEC i Gladsaxe 
● Mulighed for at elever i 9. og 10. klasse kan tage på besøgsdage på en eller flere ungdomsuddannelser. 
● Talentsamarbejde med herlev gym (engelsk, tysk, idræt) 
● Valgfag i HD med Next ballerup 

Det aftales med NeXT og Kildegårdskolen at der arbejdes videre på de eksisterende kanaler 

 

6. Kl. 18:45 Proces for princip for klassedannelse 
 

Ansvarlig: Marie og Camilla 

 

Baggrund: Der ligger to ældre principper/retningslinjer for klassedannelse/sammensætning/sammenlægning lige nu. 
Det ønskes at få dem samlet i ét og også få det genopfrisket til den aktuelle praksis både ved skolestart og ved 
klassedannelser ved opstart til udskoling.  

 

Formål: 
Formålet med punktet er at få drøftet og samlet op på, hvilke principper bestyrelsen ønsker skal være gældende for 
klassedannelser og klassesammenlægninger på Kildegårdskolen.  
 
Skolebestyrelsen  

- Drøfter ønsker til et fremadrettet princip (faciliteres som gruppedrøftelser og opsamling i plenum) 
- Tager stilling til, hvem der arbejder videre med et konkret udkast. 

 

Bilag:  

Princip for klassedannelse: Herlev (aula.dk) 

Princip for klassernes sammenlægning: Herlev (aula.dk) 

 

Referat: 

Skolebestyrelsen beder ledelsen om at lave et udkast til et samlet princip for klassedannelse. Præsenteres på næste 
møde. 

 

7. Kl. 19:45 Indkomne forslag 
 

8. Kl. 19:50 Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 
 

 

https://kildegaardskolen.aula.dk/sites/kildegaardskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/PRINCIPPER%20FOR%20KLASSEDANNELSE%20ved%20sammenl%C3%A6gning.pdf
https://kildegaardskolen.aula.dk/sites/kildegaardskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Principper%20for%20klassernes%20sammens%C3%A6tning.pdf
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9. Kl. 19:55 Næste møde d. 17. januar 2024 inkl. nytårskur 

 

 

10. Evt.  

 

 

 


